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Onderwerp vraag: 
Bioscoop Lumière 

 
 
Toelichtende nota 
 

Bij de opening verklaarden dhrn. Alexander Vandeputte en Jan De Clercq van Lumière 
in de GVA dat ze 'zelf 900.000 euro geïnvesteerd' hadden (in De Tijd hadden ze het 

zelfs over '950.000 euro' eigen investering). 
Volgens de investeringscijfers die destijds aan de gemeenteraad meegedeeld zijn, 
gaat het m.i. nochtans om veel minder. 
Ook het financiële plaatje voor de stad is niet geheel duidelijk, zo bleek ook al uit een 
eerdere agendering van het punt op de agenda van de commissie ‘financiën’. 

 
Vragen die zich stellen zijn dan ook (o.m.) : 
 
Wat is de totaal-investering voor de stad geweest bij gans het project, over de jaren 

heen?  Kan dit duidelijk opgesplitst, investering per investering (renovatie, cinema-
boxen, enz.) worden weergegeven? 
Waarom spreken de verantwoordelijken van Lumière over 900.000 (of zelfs 950.000) 
EUR als destijds totaal andere cijfers zijn medegedeeld aan de gemeenteraad.  Kan 

hiervoor aan hen een overzicht gevraagd worden dienaangaande (en ons dan 
medegedeeld worden)? 
Hoeveel wordt door wie betaald voor het Horeca-gedeelte? 
 
  

 
naam 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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